
 
 

Sylvtjønn Hyttegrend Vel 

Årsmelding 2018/19 

Årsmøtet ble avholdt lørdag 31.03.2018 - kl. 10.00 ved Myra. 

  

• Det var godt fremmøte og faste saker i forbindelse med årsmøtet ble gjennomgått og 

vedtatt. 

 

• Følgende personer ble valgt til styret: 

• Leder: Magne Ribe 

• Sekretær: Vidar Wilhelmsen, ikke på valg også ansvarlig for Web-arbeidet. 

• Kasserer: Knut Asbjørn Kleiv, ikke på valg 

• Styremedlem: Knut Lurås Abrahamsen,  

• Varamedlem: Øystein Krogstad, tok gjenvalg 

• Revisor: Jens L. Ugland, tok gjenvalg 

• Valgkomité: Kåre Haugaas og Aud Svenning 

 

• Aktiviteter gjennom året: 

• Påskeskirenn arrangert av en komite av frivillige, med Lisbeth Kleiv som 

kontaktperson. 

• Styreleder trakk seg 20 juni. Øystein Krogstad kommer inn som fast medlem i 

styret. 

• Parkeringslomme på bilveien på nordsiden av grillbua er ferdigstilt 

• Skilting av veier og løyper vil bli koordinert gjennom Løypelaget 

• Veiutbedringer er foretatt på private veier. Nytt dreneringsrør for å hindre 

issvuller. 

• Knut L. A. har vært sterkt involvert i arbeid med ny veitrase fra Grimstvedt-

brua og opp til bommen  

• Sosialsamling avhold 1 september. Arrangert av Grethe Wiig Andersen og Tor 

Martin Aabol. Vidar Wilhelmsen informerte fra Styret. 

• Tilførselsløype fra Huvtjønnleiken til grillbua og videre gjennom Sylvtjønn 

hyttefelt 

• Vannproblemer, spesielt påsken 2018 

• Det har vært avholdt 3 styremøter, samt en del telefon-/mailkonferanser. 

 

  



 
 

• Økonomi. 

Velet har god økonomi. For 2018 har 90 av ca. 102 hytteeiere betalt 200 kroner i 

medlemskontingent. Vi henstiller alle til å følge opp innbetalingen av årsavgiften.  

Årsregnskapet viser et underskudd på driften på 12.787 kroner. Velet har nå en 

bankbeholdning på 55.029 kroner. 

 

Styret ønsker innspill til bruk av midlene til alles beste. 

 

 Grimstad 03.03.2019 

For styret 

 

 Vidar Wilhelmsen 

 


